

RINGKESAN

Teks negosiasi nyaeta teks anu ngandung ngeunaan pangaruh sosial pikeun ngohontal hiji keseluyuan. Model discovery learning mangrupikeun proses pangajaran anu musarkeun kana mental intelektual murid dina ngarengseken sagala rupa masalah anu disanghareupan, ambeuh manggihan hiji rancangan. Panulis kataji ngalakukeun panalungtikan ngeunaan pangajaran ngepaluasi teks negosiasi dumasar kana aspek anu nyamuni jeung ngagunakeun model discovery learning pikeun murid kelas X SMK Pasundan 4 Bandung.

Masalah nu ku panulis ajukeun nyaeta;(1) dupi panulis tiasa ngarencanakeun, ngarancang, sarta meunteun pangajaran ngepaluasi teks negosiasi dumasar kana aspek anu nyamuni jeung ngagunakeun model discovery learning pikeun murid kelas X SMK Pasundan 4 Bandung?; (2) murid kelas X SMK Pasundan 4 Bandung tiasa ngepaluasi teks negosiasi dumasar aspek anu nyamuni anu leureus?; (3) ieu naha efektif model discovery learning diangge dina pangajaran ngepaluasi teks negosiasi dumasar kana aspek anu nyamuni pikeun murid kelas X SMK Pasundan 4 Bandung?

Sacara umum penelungtikan ieu teh pikeun ngungkap kamampuan panulis, kamampuan siswa, jeung kaepektipan model anu dilarapkeun dina pangajaran ngepaluasi teks negosiasi dumasar kana aspek anu nyamuni pikeun murid kelas X SMK Pasundan 4 Bandung. Metodeu anu digunakeun dina panalungtikan ieu nyaeta metodeu eksperimen dina teknik panalungtikan, talaah pustaka, ngajar, sarta tes. Aya oge hasil panalungtikan peunteun pangajaran 3.4 sarta palaksanaan pangajaran 3.5. salajengna, ditinggal tina peunteun rata-rata pretes 32.3 sarta peunteun rata-rata postes 70.2, paningkatanana 37.2. anu terakhir, kalayan hasil ngabuktikeun eta uji statistik t tingkat kapercayaan 95% kalawan taraf signifikan 5%.

Dumasar kana hasil panalungtikan panulis tiasa nyindeukeun hasil pangajaran ngepaluasi teks negosiasi dumasar kana aspek anu nyamuni pikeun murid kelas X SMK Pasundan 4 Bandung berhasil dilaksanakeun.

Kecap konci: Pangajaran, Tek Negosiasi, Ngaepaluasi, Model Discovery Learning